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Abstract (en)
[origin: CN109423775A] The invention relates to a method of forming a profiled non-woven fabric (80), comprising the steps: feeding fibers or fiber
flakes in a feeder (22) onto a stock non-woven fabric (12) that is transported to the feeder (22) or directly onto a transport device (10), and forming
a profiled nonwoven intermediate (78) incorporating the feeding step. Subsequently, the method further comprises dissolvingthe profiled nonwoven
intermediate product (78) in a dissolving unit (40) and feeding the dissolved fibers or fiber flakes of the profiled nonwoven intermediate product (78)
onto a base non-woven fabric (66) or directly onto a conveyor (16 ), as well as forming the profiled non-woven fabric (80) involving the dissolving and
feeding step.

Abstract (de)
Das Verfahren zur Bildung eines profilierten Vlieses (80) umfasst das Zuführen von Fasern oder Faserflocken in einer Zuführvorrichtung (22) auf
ein Ausgangsvlies (12), das zur Zuführvorrichtung (22) transportiert wird, oder direkt auf eine Transportvorrichtung (10), und das Bilden eines
profilierten Vlies-Zwischenprodukts (78) unter Einbeziehung des Zuführschrittes. Anschließend umfasst das Verfahren zudem das Auflösen des
profilierten Vlies-Zwischenprodukts (78) in einer Auflöseeinheit (40) und das Zuführen der aufgelösten Fasern oder Faserflocken des profilierten
Vlies-Zwischenprodukts (78) auf ein Grundvlies (66) oder direkt auf eine Fördervorrichtung (16), sowie das Bilden des profilierten Vlieses (80) unter
Einbeziehung des Auflöse- und Zuführschritts.
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